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Kultur- och fritidsförvaltningen 
 

  
Till  kultur- och fritidsnämnden 

  
  

 

Förtydligande gällande nyttjandet av Multihallen på Fenix 2 

Förslag till beslut 
  

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har återremitterat ärendet om till kultur- och fritidsnämnden 
2021-11-17 för att i samråd med barn-och utbildningsnämnden återkomma med ett 
förtydligande om hur nämnden avser nyttja multihallen på Fenix 2. 
 
Tidigare remiss från kommunstyrelsens arbetsutskott  2021-04-21 begärde ett förtydligande 
utifrån § 3 punkt 5 i kultur-och fritidsnämndens reglemente där det framgår att nämnden 
ansvarar för uthyrning och nyttjandet av lokaler vid Fenix 2. 
 
Kultur-och fritidsnämnden har i sitt svar 2021-06-17 § 78, föreslagit kommunfullmäktige att 
Multihallen på Fenix 2 endast ska användas till kulturevenemang och inte idrottsverksamhet.  

Ärende 
Bakgrund  
Kristdemokraternas ordförande Thomas Axelsson (KD) har lämnat in en skrivelse 
gällande Fenix 2 och nyttjandet av lokaler som kultur- och fritidsnämndens ansvarar för. 
Skrivelsen lyfter behovet av att föra en dialog om kommunens kulturella mötesplatser som 
Fenix 2 var tänkt till när byggnaden kom till. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har begärt från kultur-och fritidsnämnden ett förtydligande 
om hur nämnden anser nyttja multihallen i Fenix 2. Förtydligandet begärs utifrån § 3 punkt 5 i 
kultur-och fritidsnämndens reglemente där det framgår att nämnden ansvarar för uthyrning 
och nyttjandet av lokaler vid Fenix 2. 
 
I kultur- och fritidsnämndens yttrande till kommunfullmäktige  2021-06-17 förslogs att 
Multihallen på Fenix 2 endast ska användas till kulturevenemang och inte idrottsverksamhet. 
Förvaltningen får i uppdrag att arbeta vidare med frågan gällande Fenix 2 med berörda 
nämnder.  
 
Ärendet har återremitterats till kultur- och fritidsnämnden från kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-11-17 för att i samråd med barn-och utbildningsnämnden återkomma med 
ett förtydligande om hur nämnden avser nyttja multihallen på Fenix 2. 
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Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen arbetsutskott 

 

Handläggare 
David Norrfjärd förvaltningschef kultur- och fritid 
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